
 
 
 

THE CORPORATION OF THE TOWNSHlP OF 
ALFRED AND PLANTAGENET 

 
BY-LAW NUMBER 2025-47 

 
Being a By-law to appoint a Building Inspector for the Corporation of the 

Township of Alfred and Plantagenet 
 

WHEREAS subsection 3(2) of the Building Code Act, 1992, S.O. 1992, c. 23, as amended 
requires each municipality to appoint building inspectors for the enforcement of this Act 
in the areas in which the municipality has jurisdiction. 
 
AND WHEREAS the Corporation of the Township of Alfred and Plantagenet deems it 
necessary and expedient to appoint a building inspector for the purpose of the 
enforcement of the Building Code Act, as amended, and the Regulations thereunder.  
 
NOW THEREFORE, the Council of the Corporation of the Township of Alfred and 
Plantagenet enacts as follows: 
 

1. THAT Catherine Séguin is hereby appointed as Building Inspector for the 
Corporation of the Township of Alfred and Plantagenet; 
 

2. THAT the said Catherine Séguin shall hold office effective May 5, 2025, and shall, 
be responsible for the enforcement of the Building Code Act whenever deemed 
necessary in the absence of Mr. Nicolas Pagé, CBO, for the Corporation of the 
Township of Alfred and Plantagenet; 
 

3. THAT this By-law shall come into force and take effect after its three readings. 
 

  
READ A FIRST, SECOND AND THIRD TIME AND PASSED IN OPEN COUNCIL THIS 
22nd DAY OF APRIL 2025. 
 
 
 
_______________________________________ 

Yves Laviolette, Mayor 

 

 

_______________________________________ 

Julie Prud'homme, Clerk 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

LA CORPORATION DU CANTON   

D'ALFRED ET PLANTAGENET 

 

RÈGLEMENT NUMÉRO 2025-47 

 
 

 

Étant un règlement pour nommer une Inspectrice des bâtiments pour la 

Corporation du Canton d’Alfred et Plantagenet 
 

 

 

ATTENDU QUE le paragraphe 3(2) de la Loi de 1992 sur le code du bâtiment, L.O. 1992, 

chap. 23, dans sa version modifiée, exige que chaque municipalité nomme des 

inspecteurs des constructions pour l’application de la présente loi dans les secteurs qui 

relèvent de sa compétence. 

 

ET ATTENDU QUE la Corporation du canton d’Alfred et Plantagenet juge nécessaire et 

opportun de nommer une inspectrice des bâtiments aux fins de l’application de la Loi sur 

le code du bâtiment, telle que modifiée, et de ses règlements d’application. 

 

QU'IL SOIT RÉSOLU que le conseil de la Corporation du canton d’Alfred et Plantagenet 

décrète ce qui suit : 

 

1. QUE Catherine Séguin est par les présentes nommée inspectrice des bâtiments pour 

la Corporation du Canton d’Alfred et Plantagenet ; 

 

2. QUE ladite Catherine Séguin entrera en fonction à compter du 5 mai 2025 et sera 

responsable de l’application de la Loi sur le Code du bâtiment chaque fois que la 

Corporation du Canton d’Alfred et Plantagenet le jugera nécessaire en l’absence de M. 

Nicolas Pagé, chef inspecteur des bâtiments ; 

 

3. QUE le présent règlement entrera en vigueur après ses trois lectures. 

 

 

LU UNE PREMIÈRE, DEUXIÈME ET TROISIÈME FOIS ET ADOPTÉ CE 22e JOUR 
D’AVRIL 2025. 
 
 
 
_______________________________________ 

Yves Laviolette, Mayor 

 

 

_______________________________________ 

Julie Prud'homme, Clerk 

 

 

 

 


